
Referat, ordinært FU møde 20. august på Testrup Højskole 

Fremmødte: Jens, Anette, Finn, Simon, Søren, Anders 

Afbud: Poul og Troels 

Først: Generel drøftelse omkring formøde med Aarhus kommune. Finn, Jens og Anders havde forberedt. 
Mødet afholdt med Lone Dannerby mfl. Aftalt at FU sender punkter ind til Aarhus Kommune. Det forventes, 
at der vil være aktivitet på udstykninger inden det endelige møde med Simsek. Derfor fremsendes sammen 
med punkterne til et senere tværgående møde også FU’s holdninger til kommende eller mulige 
udstykninger, så nødvendige møder angående udstykninger kan behandles  inden da. 

 

Gæster til åbent formøde fra Hulvej og Gl Bedervej. Emnet er forundersøgelse til udstykning af areal 
tilhørende Eskegården. De fremmødte fremlagde holdninger til mulige udstykninger og bebyggelser på 
Eskegårdsarealet. Der er enighed på mødet om at en åben og tidlig inddragelse af byen i kommunens 
planlægningsproces er ønsket. Det er også ønsket, at Helhedsplanens principper anvendes i enhver 
overvejelse omkring udstykning i området. FU vil gentage sit ønske ti Aarhus Kommune om en tidlig 
inddragelse i form af et lokalt møde omkring lokalplansbehandlingen og Kommunens overvejelser 
angående denne. FU vil arbejde for et sådant møde hurtigst muligt. 

 

FU planlægger følgende ordinære møder, formøde med eksterne er altid fra 1900 til 1930 

3. September fra 1800 på Testrup Højskole 

8. Oktober fra 1800 på Testrup Højskole 

12. November fra 1800 på Testrup Højskole 

10. December fra 1800 på Testrup Højskole 

14. Januar fra 1800 på Testrup Højskole 

18. Februar fra 1800 på Testrup Højskole 

 

Letbanen: Vi beslutter at tage Jan Ravn til åbent formøde om Letbanen d. 3. september på ordinært FU 
møde. Afsættet er drøftelser på Borgermøde i juni 2019, hvor især tyfonering fyldte meget. Anette inviterer 
ham. 

 

Hjemmesiden: Søren inviterer Anne og Anders til en kop kaffe med henblik på at uploade de snesete års 
materiale fra FU til ny hjemmeside. 

 

Stiføringer ifm BB vejen: Carsten Thomsen inviteres til møde med FU for at drøfte mulige stiføringer og 
processen omkring fastlæggelse af disse, så FU fortsat har føling med planlægningen. Vi inviterer til 
oktobermødet. 


